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Novo izvoljeni občinski svet z okrajnim glavarjemNovo izvoljeni občinski svet z okrajnim glavarjem

Die Gemeindevertretung 
wünscht allen 

Bürgerinnen und 
Bürgern ein gesegnetes 

Osterfest!

Občinsko zastopstvo 
želi vsem občankam in 

občanom blagoslovljene 
velikonočne praznike!
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Nach der Wahl ist vor der Wahl…
Wenn die Wahllokale geschlossen haben und die Wahlergeb-
nisse feststehen, tritt üblicher Weise ein Ritual in Kraft. Die 
wahlwerbenden Parteien machen ihre Analysen, Sieger und 
Verlierer werden definiert und „Der Wähler hat gesprochen“ 
– lautet eine beliebte Botschaft in Kommentaren zum Wahl-
ergebnis. Auch in der Gemeinderats- und Bürgermeisterwahl 
in unserer Gemeinde Zell/Sele ereignete sich dies vermutlich 
nicht viel anders.
Auffallend am Wahlergebnis in unserer Gemeinde ist an er-
ster Stelle wiederum die hohe Wahlbeteiligung. Eine insgesamt 
96-prozentige Mobilisierung der Wählerschaft gibt vorder-
gründig Zeugnis ab über kommunale Mitverantwortung und 
Demokratiebewusstsein. Ist aber hohe Wahlbeteiligung auto-
matisch ein gutes Zeugnis? Soziologen meinen, eine niedrige 
Wahlbeteiligung muss nicht zwingend schlecht sein, sie kann 
sogar für hohe Zufriedenheit stehen, weshalb es die Wähler-
schaft nicht für notwendig erachtet, zur Wahl zu gehen. Men-
schen gehen in „Krisenzeiten“ eher zur Wahl, weil es tatsäch-
lich um etwas geht. 
Haben wir in Zell gemeindepolitisch Krisenzeit? Ganz si-
cher – das zeigt die sehr gute Arbeit in der abgelaufenen Pe-
riode – ist dies nicht der Fall! Gehen die Uhren in Zell an-
ders? Ich bin versucht zu sagen, ja, zum Teil schon! Ich denke, 
dass die Wahlbeteiligung in Zell – grundsätzlich ist natürlich 
hohe Wahlbeteiligung besser als niedrige – auch ein Zeichen 
starker Polarisierung zwischen zwei konkurrierenden Polen 
ist. Diese an sich positive Dynamik erzeugt Mobilisierung mit 
indirektem „Teilnahmezwang“. Die Polarisierung findet nicht 
wie in anderen Gemeinden auf Parteiebene statt, sondern sie 
geschieht sehr stark auf gesellschaftspolitischer Ebene. Dabei 
sind keineswegs nur Sachthemen wahlentscheidend, sondern 
bewusstes emotionales Instrumentalisieren und auch grund-
sätzlich falsch kolportierte Fake-News (war auch kurz auf der 
ORF-Homepage nachzulesen und vermutlich wurde die Bri-
sanz des Inhaltes erkannt und sofort gelöscht), wie zum Bei-
spiel, die Gemeinde hätte unter der Führung der SPÖ in den 
letzten Jahren den Ausverkauf von Grundstücken, die Einhei-
mische nicht mehr erhalten konnten, betrieben! Dem muss ich 
als wiedergewählter Bürgermeister und Kandidat der SPÖ, ent-
schieden entgegentreten! In der letzten Periode hat im Gegen-
teil ein ambitionierter Ankauf der „Heimaterde“, u.a. als Bau-
land und Grundstück für das neue Rüsthaus der FF Zell-Pfarre, 
stattgefunden! Die Diskussionen finden in der Gemeindebe-

Po volitvah je pred volitvami…
Ko so volišča zaprta in so volilni rezultati dokonči, se običajno 
odvija ritual. Stranke, ki so nastopile na volitvah, podajajo svoje 
analize, opredeljujejo se zmagovalci in poraženci, priljubljena 
izjava v komentarjih k izidu volitev pa se glasi »Volivci so 
povedali svoje«. Tudi po volitvah občinskega sveta in župana 
v naši občini Sele/Zell to verjetno ni bilo dosti drugače.
Posebnost izida volitev v naši občini pa je v prvi vrsti ponovno 
velika volilna udeležba. Skupna mobilizacija volivcev v obsegu 
96 odstotkov na prvi pogled priča o komunalni soodgovornosti 
in demokratični ozaveščenosti. Ali je velika volilna udeležba 
avtomatsko dobro spričevalo? Sociologi so mnenja, da majhna 
volilna udeležba ni nujno slaba, je lahko celo izraz velikega 
zadovoljstva, zaradi katerega volivci ne vidijo potrebe, da bi šli 
na volišča. Ljudje bolj hodijo volit v »času kriz«, ker dejansko 
za nekaj gre. 
Ali imamo občinskopolitično gledano v Selah čas krize? 
Zagotovo – to kaže prav dobro delo v preteklem mandatnem 
obdobju – to ne drži! Ali ure v Selah tiktakajo drugače? 
Sem v skušnjavi, da bi rekel, da, deloma res! Mislim, da je 
velika volilna udeležba v Selah – načelno je velika volilna 
udeležba boljša od majhne – tudi znak močne razdvojenosti 
med dvema konkurenčnima poloma. Ta dinamika, ki je sama 
po sebi pozitivna, povzroča mobilizacijo z neposredno »prisilo 
udeležbe«. Ta razdvojenost se ne pojavlja na strankarski 
ravni kot v drugih občinah, temveč se dogaja zelo izrazito 
na družbenopolitični ravni. Pri tem pa za izid volitev niso 
odločilna nikakor le stvarna vprašanja, temveč vse bolj namerna 
emocionalna instrumentalizacija, pa tudi načelno napačno 
razširjanje nezaslišanih lažnih vesti (take je bilo za kratek čas 
mogoče brati tudi na ORF-u, ki pa so bile verjetno opažene 
in takoj zbrisane), kot na primer, da je občina pod vodstrom 
SPÖ v zadnjih letih razprodajala »domačo zemljo«! Temu 
moram kot ponovno izvoljeni župan in kandidat SPÖ odločno 
oporeči! V zadnjem mandatnem obdobju je nasprotno potekal 
nakup »domače zemlje«, mdr. kot splošna gradbena zemljišča 
in stavbno zemljišče za novi gasilski dom prostovoljnega 
gasilskega društva v Selah pri Cerkvi! Razprave potekajo 
v veliki meri med občinskim prebivalstvom in prepogosto 
razdvajajo ljudi v naši občini! Za zaključek svojega povzetka 
bi rad povedal svoje mnenje in trdim, da na demokratski osnovi 

völkerung im hohen Maße statt und bringen die Menschen in 
unserer Gemeinde leider viel zu oft auseinander! Um mein Re-
sümee abzuschließen, möchte ich meine Meinung kundtun und 
behaupte, dass auf demokratischer Basis bei dieser Wahl nicht 
die „Tüchtigsten“, sondern die „Lautesten“ belohnt wurden!
Nun wird es notwendig sein im annähernd paritätischen Kräf-
teverhältnis der beiden Hauptakteure SPÖ (stimmenstärkste 
Partei) und der EL gemeinsam mit der dritten Kraft ÖVP, der 
eine wesentliche Rolle zukommt, einen gemeinsamen - im 
Sinne unserer Gemeindebürger/innen - Weg zu finden!
In meiner Funktion als wiedergewählter Bürgermeister erken-
ne ich dahingehend einen wichtigen verbindenden und kom-
munikativen Auftrag zur Stärkung des Miteinanders auf Basis 
sachpolitischer Orientierung!
Ich bedanke mich abschließend bei allen Gemeindebürgern 
und Gemeindebürgerinnen, die bei dieser Wahl mit ihrer Stim-
me meine Wiederwahl ermöglicht und mir ihr Vertrauen aus-
gesprochen haben und wünsche allen Gemeindebürgern und 
Gemeindebürgerinnen eine schöne Osterzeit!
Ihr Bürgermeister Heribert Kulmesch
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na teh volitvah niso bili nagrajeni »najprizadevnejši«, temveč 
»najglasnejši«!
V korist naših občanov in občank bo sedaj potrebno najti 
skupno pot na podlagi približno paritetnega razmerja moči 
glavnih dveh akterjev SPÖ (glasovno najmočnejša stranka) in 
EL, skupaj s tretjo silo ÖVP, ki igra bistveno vlogo!
V svoji funkciji ponovno izvoljenega župana vidim pomembno 
nalogo povezovanja in komunikacije v namen krepitve sožitja 
na osnovi stvarne politične usmerjenosti!
Za zaključek se zahvaljujem vsem občanom in občankam, 
ki so mi na teh volitvah s svojim glasom omogočili ponovno 
izvolitev in so mi izkazali zaupanje. Njim in vsem ostalim 
občanom ter občankam želim lep velikonočni čas!
Vaš župan Heribert Kulmesch

n  Konstituierende Sitzung des 
Gemeinderates am 22. März 2021/ 
konstituirana seja občinskega sveta dne 
22. marca 2021

Gemeinderat / občinski svet:
Kulmesch Heribert, (SPÖ)
Olip Danijel, (EL)
Oraže Mario, (SPÖ)
Furjan Manfred, (EL)
Mag. (FH) Reiner Simone, (SPÖ)
Dovjak Florijan, (EL)
Edlinger Thomas, (SPÖ)
Piskernik Hannes, (EL)
Ogris Thomas, (SPÖ)
Rakuschek Philipp, (ÖVP)
Oraže Marko, (EL)

Gemeindevorstand / občinsko predstojništvo:
Bürgermeister / župan Heribert Kulmesch (SPÖ)
1. Vizebürgermeister / podžupan Mario Oraže (SPÖ)
2. Vizebürgermeister / podžupan Danijel Olip (EL)

Kontrollausschuss / kontrolni odbor
GR Oraže Marko, Obm. / preds. (EL)
GR Edlinger Thomas (SPÖ)
GR Rakuschek Philipp (ÖVP)

Ausschuss für Umweltschutz, Fremdenverkehr und Sport /
odbor za varstvo okolja, turizem in šport
GR Ogris Thomas, Obm. / preds. (SPÖ)
GV Oraže Mario (SPÖ)
GR Piskernik Hannes (EL)

Ausschuss für Angelegenheiten der Land- und Forstwirt-
schaft / odbor za kmetijstvo in gozdarstvo
GR Furjan Manfred, Obm. / preds. (EL)
GR Edlinger Thomas (SPÖ)
GR Rakuschek Philipp (ÖVP)

Ausschuss für Angelegenheiten der Familien, Kultur und 
Jugend / odbor za družinske, kulturne in mladinske zadeve
GR Mag. (FH) Reiner Simone, Obfr. / preds. (SPÖ)
GR Edlinger Thomas (SPÖ)
GR Dovjak Florijan (EL)

Grundverkehrskommission: 
Mitglied – Christian Uschnigg / Ersatzmitglied – Otto Mak

Ortsbildpflegekommission: 
Mitglied – Hannes Piskernik / Ersatzmitglied – Mario Oraže

n  Tier- und Umweltschutz beim Einsatz 
von motorisierten Gartenwerkzeugen

Sie erleichtern uns Gartenarbeit und sie schenken uns Zeit. 
Zwei Argumente für den Einsatz von motorisierten Garten-
werkzeugen. Wenn sie richtig angewandt werden spricht auch 
nichts gegen ihre Hilfe. Entscheidend ist ein überlegter Um-
gang:
Heckenscheren sollten für ihren bestimmungsgemäßen Ge-
brauch außerhalb der Brutzeit von Vögeln Verwendung finden. 
Diese beginnt im März und endet im Oktober, vier Monate in 
der kälteren Jahreszeit sollten zum Stutzen von Hausbegrü-
nungen, Hecken und Bäumen reichen.
Hausbesitzer lassen ihren eigenen Rasen immer häufiger mit 
Rasenroboter pflegen. Diese sollten günstigenfalls nur unter 
Aufsicht und nur tagsüber mähen. Grund ist die Gefährlichkeit 
des Mähwerkes für Lebewesen, sowohl für Kinder als auch für 
Haus- und Wildtiere wie Igel. Igel werden des Nächtens Opfer 
dieser Werkzeuge da sie sich zusammenrollen statt wegzulaufen.
Wichtig ist das Bewusstsein, dass Mähroboter eine völlig ver-
armte Natur fördern. Als Ausgleich für deren Einsatz sind Ar-
tenvielfalt fördernde Maßnahmen zu ergreifen. Ich denke hier 
an Wildblumen und -sträucher, die zahlreiche Insekten, Am-
phibien und Vögeln ernähren.
Gärten zählen zu den letzten Rückzugsorten für „Natur“. Im 
Zeitalter von, durch den Klimawandel bedingte, Umweltka-
tastrophen hat jeder Gartenbesitzer die Möglichkeit aktiv an 
der Förderung von Vielfalt mitzuwirken und nicht noch zusätz-
liche private Wüsten zu bilden!

Jeder Quadratzentimeter eines natürlichen Gartens trägt 
zum Klimaschutz bei.

Noch gefährlicher für Igel und andere Gartenbewohner als 
Mähroboter sind Freischneider und Fadenmäher. Mit den 
motorisierten Sensen werden Rasenkanten und das Grün unter 
Büschen und Hecken geschnitten. Nur eine Sichtkontrolle in 
solche potentiellen Schlafstätten von Wildtieren schützt diese 
Tiere vor dem sicheren Tod. Oder deren Nichtanwendung, weil 
erkannt wird, dass „Wildnis im Garten“ höchst wertvoll ist.

Übrigens – der Schnittzeitpunkt für eine höhere Wiese ist idea-
lerweise tagsüber an einem trockenen Tag. Der Grund ist, dass 
naturnahe Flächen erwünschte Rückzugsorte für „wilde Tiere“ 
darstellen. Frühmorgens sind Amphibien wie Kröten, Frösche 
und Schlangen, durch ihren Stoffwechsel als wechselwarme 
Tiere, verlangsamt und werden dann durch mähendes Schneid-
werkzeug getötet.

Als Tierschutzombudsfrau appelliere ich, moderne Technik 
verantwortungsvoll zu nutzen!
Mag. Dr. Jutta Wagner, Tierschutzombudsfrau
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n FF Zell Pfarre 
Die FF Zell Pfarre musste im Jahr 2020 zu 7 Brandeinsätzen, 
darunter auch ein Wohnhausbrand in Ebriach und 16 tech-
nischen Einsätzen bzw. Hilfeleistungen ausrücken. Bei dem 
mehrtägigen größeren Waldbrand in Eisenkappel (Leppen), 
beginnend am 9.5, standen auch Kameraden unserer Wehr, 
mehrere Tage im Einsatz. Aufgrund der Covid-19 Pandemie 
haben wir mit eingeschränktem Übungsbetrieb erst Mitte Mai 
begonnen. Insgesamt wurden im Jahr 2020 1836 Stunden für 
den Feuerwehrdienst aufgebracht. Bei der Friedenslichtaktion 
am 24.12 konnten 345 Euro gesammelt, und der Jungfamilie 
eines verstorbenen Familienvaters und Feuerwehrkameraden 
aus Oberkärnten, übergeben werden. Ein herzliches Danke al-

len Spendern. 
Am 15.3.2021 wurde unserer Wehr 
von der Firma Koch Brandschutz-
technik der neue Hydraulische Ret-
tungssatz, bestehend aus Rettungs-
schere, Spreizer und Hubzylinder 
samt Unterweisung übergeben. Die-
ser neue, mobilere Rettungssatz löst 
nun unseren 41 Jahre und nicht der 
neuen Fahrzeugbauweise gewachsen 
Rettungssatz ab. 
Ein recht herzliches Danke dem Bür-
germeister und allen Gemeinderäten 
für die Durchsetzung dieser Neuan-
schaffung. 

Gasilsko društvo Sele-Cerkev 
Gasilci prostovoljnega gasilskega društva Sele-Cerkev smo v 
minulem letu 2020 imeli 16 tehničnih in 7 požarnih intervencij, 
med drugim tudi gašenje stanovanjske hiše na Obirskem. 
Začetek maja 2020 smo gasilci PGD Sele-Cerkev več dni 
pomagali pri gašenju požara velike gozdne površine v Železni 
Kapli (v Lepeni). 
Zaradi pandemije COVID-19 smo z vajami v omejeni obliki 
začeli šele sredi maja. Vse skupaj smo leta 2020 opravili 1.836 
ur, ki smo jih izvedli na različnih področjih. 
Pri dobrodelni akciji Luč miru iz Betlehema smo 24.12. 
zbrali 345 evrov. Denar smo predali mladi družini iz Zgornje 
Koroške, kjer se je smrtno ponesrečil družinski oče, ki je tudi 
sam bil gasilec. Prisrčna hvala vsem, ki ste v ta namen darovali. 
15.03.2021 smo od podjetja Koch Brandschutztechnik dobili 
opremo za tehnično reševanje: hidravlične škarje, razpiralo 
in hidravlični cilinder. Hkrati s predajo nove opreme so nas 
seznanili tudi z uporabo novega orodja. S tem smo nadomestili 
našo več kot 41 let staro opremo za tehnično reševanje 
z modernim in mobilnim orodjem, ki ustreza današnjim 
zahtevam in danostim. 
Ob tej priliki se prisrčno zahvaljujemo županu in občinskim 
svetnikom, ki so sprejeli sklep o nabavi nove opreme in 
prevzemu stroškov s strani občine.
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n Volksschule Zell / Ljudska šola Sele
Že mnogo let koristi šola tekaško progo pred šolo. Krasna zima 
nam je letos omogočila, da smo skoraj vse telovadne ure izvedli 
na tekaški progi. Zelo smo ponosni, da imajo vsi otroci naše šole 
možnost, da izvajajo tek na smučeh, ki ima v Selah že dolgoletno 
tradicijo. Zaradi tega smo se posebno veselili, da imamo od 
letošnje zime naprej na razpolago 12 novih kakovostnih tekaških 
oprem. 4 sete je financirala občina, 8 nadaljnjih setov sta kupili 
Slovenska športna zveza in športna akademija KRONA. Zahvaliti 
se hočemo tudi pri športnem društvu DSG, ki je vzpostavilo 
povezavo s Slovensko športno zvezo. Posebna zahvala velja 
družini Zdouc, ki je poskrbela za organizacijo in nakup tekaških 
oprem. Oprema je bila nabavljena v različnih velikostih. Tako 
je zagotovljena uporaba oprem za šolarke in šolarje vseh 
starostnih skupin. Otroci ljudske šole tekaško opremo lahko tudi 
uporabljajo v prostem obšolskem času. V času »lockdowna« je 
bila izposojena celotna tekaška oprema! V bodoče bo tekaška 
oprema v prvi vrsti na razpolago našim šolarkam in šolarjem oz. 
naši mladini – tako v šolskem kot v prostem času!

Auf Grund der ausgezeichneten winterlichen Bedingungen, 
konnten wir fast alle Turnstunden auf der Langlaufloipe abhal-
ten. Wir sind sehr stolz darauf, dass an unserer Schule alle Kin-
der die Möglichkeit haben, das Langlaufen zu erlernen. Deshalb 
sind wir besonders erfreut darüber, dass uns seit diesem Winter 
12 neue, moderne Langlaufausrüstungen zur Verfügung stehen. 
4 Langlaufsets wurden von der Gemeinde Zell finanziert, 8 wei-
tere vom Slowenischen Sportverband und der Sportakademie 
KRONA. Bedanken möchten wir uns auch bei der DSG, welche 
den Kontakt mit dem Sportverband hergestellt hat. Ein beson-
derer Dank gilt der Familie Zdouc, welche die Langlaufaus-
rüstung organisiert hat. Die Ausrüstung wurde in unterschied-
lichen Größen angekauft. So können Schülerinnen und Schüler 
aller Altersstufen damit langlaufen. Die Kinder verwenden die 
Langlaufausrüstung auch in der Freizeit. Im Lockdown war die 
gesamte Ausrüstung verliehen! Die Langlaufausrüstung wird 
unseren Schülerinnen, Schülern und unserer Jugend sowohl im 
Unterricht als auch in der Freizeit zur Verfügung stehen!

n  Upajmo na čimprejšnjo vrnitev športa
Pisati o letu 2020 je izziv, bilo je leto, kot ga še ne pomnimo. 
Konec avgusta se je po večmesečni prekinitvi zaradi pandemije 
koronavirusa le začela nova sezona v podligi vzhod, v kateri 
naša članska ekipa tekmuje medtem že 11. sezono zapored. 
Moštvo je doživelo razburkano jesen s smolo na posameznih 
srečanjih, z mnogimi poškodbami in slabimi rezultati. Šele 
proti koncu jesenskega dela sezone se je ekipa Darka Djukića 
spet nekoliko opomogla, dokazala, da zna več in se oddaljila 
od skrajnega dna lestvice. 
Vse pohvale vredna je bila izvedba tekem na domačih tleh 
iz organizatoričnega vidika. S strani zvezne vlade in koroške 
nogometne zveze (KFV) nam je bilo naloženih kar nekaj 
predpisov, s premišljenim varnostnim konceptom smo te ovire 
premostili in lahko sprejeli navijače na Stadionu pod Košuto. 
Zahvaljujemo se vsem zvestim spremljevalcem naše nogometne 
in splošne športne dejavnosti v Selah, vsem pomagačem, 
vsem dobrotnikom in sponzorjem, ki nas podpirajo tudi v teh 
pandemskih časih. Kako bo šlo naprej z vigredno nogometno 
sezono, za zdaj še ni znano. 
Kar nekaj prireditev – tako kot vsa društva – smo morali v 
zadnjem letu zaradi pandemije covida-19 odpovedati. Tako npr. 
ni bilo zaključne veselice nogometašev z imenom Olaž-party, 
prvič, odkar pomnimo, ni bilo priljubljenega Športnega plesa 
na Štefanovo. Zato pa že zdaj obljubljamo, da se te stalnice 
prihodnje leto vračajo in bodo tem bolj zabavne. 
Zelo razveseljivo je bilo, da je bila letošnja zima zasnežena 
in mrzla. Tega so se veselili predvsem najmlajši. Verjetno tudi 
zaradi največjih uspehov v karieri naše članice Dunje Zdouc 
v tej sezoni se je v Selah vnel pravi boom za tek na smučeh. 
Skupaj z ljudsko šolo Sele in športno akademijo Krona smo 
za naše ljudskošolske otroke nabavili nove opreme za tek na 
smučeh. In tudi na drsališču na Štadionu pod Košuto skorajda 
ni minil dan, ko ne bi bilo živžava najmlajših drsalcev in 
drsalk. Tudi tu smo se držali varnostnih ukrepov in otrokom 
omogočili vsaj malo normalnosti. V športnem društvu DSG 
Sele Zell upamo, da bo te normalnosti - predvsem na športnem 
področju – kmalu spet čim več in vas vse lepo pozdravljamo. 

Der Schutz unseres Planeten
ist uns allen ein Herzensanliegen.
Deshalb wird Ihre Gemeindezeitung 

ausschließlich mit CO2-frei
gewonnener Energie aus 100 Prozent 
heimischer Wasserkraft hergestellt. 

Ihre Anzeigen-HOTLINE: 
0650/310 16 90 • anzeigen@santicum-medien.at
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n  60 let Slovensko prosvetno društvo Herman Velik v Selah na Kotu
16. marca 1961 so se v gostilni pri Žagi zbrali zavzeti 
kulturniki ter sklenili ustanovitev društva, ki se bo imenovalo 
SPD »Košuta«. Ustanovni občni zbor je bil 10. junija 1961, 
prvi predsednik Franci Kropivnik. Leto na vrh je predsedniško 
mesto pevzel in ga do leta 1990 z velikim trudom izvajal Jurij 
Mak.10. julija 1977 je bilo društvo preimenovano po prerano 
umrlemu soustanovitelju in tajniku Hermanu Veliku v SPD 
»Herman Velik«.
Društvo je v vseh teh letih uspešno opravljalo svoje poslanstvo. 
Zvrstilo se je nad 590 prireditev z namenom, da se ohranita 
slovenska pesem in beseda, da se gojita vaška skupnost in 
družabnost, da se članom ponudijo kulturne, izobraževalne 
in družabne prireditve, ki zadovoljuje potrebe po izobrazbi 
in smiselnem oblikovanju prostega časa. Seveda se je treba 
nekoliko prilagoditi toku časa in poleg že tradicionalnih 
prireditev iskati nove ideje in možnosti. Posebna skrb velja 
mladini in otrokom.
Odbor sestavljajo: Eda Velik, Manuel Jug, Romina 
Urbantschitsch, Paula Supan, Herman Užnik, Silvija 
Urbantschitsch, Toni Male, Herman Kelich, Katarina Supan, 

Oto Mak in Albin Supan.
Na žalost sedaj že leto dni zaradi pandemije coronavirusa 
nismo izvedli nobene prireditve! Nekateri smo se vključili 
v bralno značko Slovenske študijske knjižnice “Korošci 
pa bukve beremo”in si skušamo na ta način krajšati čas in 
razširjati obzorje. 
Upamo, da se bo situacija kaj kmalu spremenila na bolje in da 
bomo še v tem letu lahko pošteno praznovali ta naš lepi jubilej! 
Ostanite zdravi!

n  Neuigkeiten aus dem Kindergarten / Novice iz vrtca
Am Faschingsdienstag war es wieder soweit – die Kinder tra-
fen sich nach mehreren Wochen vereint im Kindergarten. Wir 
verwandelten den Kindergarten in eine Polizeistation. 
Auf das Thema „ Wenn ich groß bin, werde ich…“, welches 
wir heuer erarbeiten, luden wir die Polizei aus Ferlach zu uns 
in den Kindergarten ein. Die Kinder hörten der Polizistin auf-
merksam zu. Am besten gefielen ihnen das Blaulicht und die 
Sirene auf dem Auto. In den kommenden Wochen werden wir 
uns noch mit der Rettung und der Feuerwehr beschäftigen. Au-
ßerdem warten wir schon gespannt auf den Osterhasen. 
Wir wünschen Euch ein frohes und gesegnetes Osterfest, 
viele bunte Eier und erholsame Feiertage!

Končno so se na pustni torek vsi otroci zopet zbrali v otroškem 
vrtcu. Spremenili smo vrtec v policijsko postajo.

Na temo „Ko bom velik/a…“, katero letos obdelujemo, smo 
v naš vrtec povabili policijo iz Borovelj. Otroci so pozorno 
poslušali kaj jim je policistka pripovedovala. Najbolj jim je 
bila všeč modra luč in sirena avtomobila. V naslednjih tednih 
se bomo ukvarjali še z rešilci in gasilci. Nestrpno pa že čakamo 
na velikonočnega zajca. 

Želimo Vam veselo ter blagoslovljeno veliko noč, veliko 
pisanih pirhov in prijetne praznike!
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n  KPD „Planina“ Sele 
Kultura, kot jo poznamo, ali bolje rečeno to, kar večinoma 
pojmujemo kot kulturo (obiski v gledališču ali kinu, obiski 
branj, predavanj, razstav, koncertov itd.) trenutno uživamo le 
preko virtualnih kanalov. Stanje kulturnih delavcev, bodisi na 
poklicni ali amaterski ravni in vseh ustvarjalcev, ki bogatijo 
duha in dušo, je porazno. Kljub temu v društvu KPD Planina 
Sele ne obupavamo in uspelo nam je izvesti nekaj zanimivih 
korakov, ki so usmerjeni v bodočnost. Pripravljamo ponatise 
nekaterih produkcij in publikacij iz preteklosti, v fazi realizacije 
pa so tudi sanacijska dela v farnem domu, ki bodo dvorano 
spremenili v prostor, ki ponuja pogoje na najvišjem tehničnem 
nivoju. Na tem mestu je primerno omeniti, da je farni dom kraj, 
ki je odprt za vsakega Selana in vsako Selanko in upamo, da 
bomo v bodoče videli v omenjenih prostorih številne prireditve 
prav vseh društev iz naših prelepih Sel. Sele so izjemna vas in 
vsak posameznik in vsako društvo doprinaša pomemben delež 
k tej enkratnosti. Vemo tudi, da so Sele delček velike celote, 
v kateri se zrcali vsa krutost in brutalnost naciolnalsocializma. 
Prav zaradi tega smo na Facebook-strani »KPD Planina Sele« 
27. januarja, ki je mednarodni dan spomina na žrtve Holokavsta, 
pod naslovom #WeRemember objavili sliko spominskih 
obeležij, ki jih imamo v Selah. Dosti bolj razveseljiv in vesel je 
bil odmeven prispevek o Selskem pustu, ki smo ga lahko videli 
v oddaji »Dober dan Koroška«. Gledalci so bili navdušeni in 
vsi seveda upamo, da bo Selski pust naslednje leto zopet zaživel 
na odru in s številno publiko v dvorani. Pohvalne odzive smo 

prejeli tudi po sodelovanju članov mlajše gledališke skupine pri 
spletni prireditvi ob letošnjem slovenskem kulturnem prazniku, 
ki je bil posvečen Janku Messnerju. Arhivski posnetek predstave 
»Job«, ki je zaokrožil zanimivo spletno prireditev, lahko vidite 
tudi na »YouTube-kanalu« KPD Planina Sele. Vabljeni k 
ogledu! Zaužijmo kulturo po spletu, istočano pa ne pozabimo 
na osebno kulturo. V soju teh misli želimo vsem od Šajde preko 
cele Selske doline tja do vrh Kota lepe velikonočne praznike. In 
ne pozabimo: »KULTURA SE ZAČNE V SRCU VSAKEGA 
POSAMEZNIKA«! 
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Der neu gewählte Gemeinderat mit
Der neu gewählte Gemeinderat mitBezirks hauptmann Mag. Johannes Leitner

Bezirks hauptmann Mag. Johannes LeitnerNovo izvoljeni občinski svet z okrajnim glavarjem
Novo izvoljeni občinski svet z okrajnim glavarjem

Die Gemeindevertretung 
wünscht allen 

Bürgerinnen und 
Bürgern ein gesegnetes 

Osterfest!

Občinsko zastopstvo 
želi vsem občankam in 

občanom blagoslovljene 
velikonočne praznike!

Ihre Anzeigen-HOTLINE:
0650/310 16 90
anzeigen@santicum-medien.at
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       Holen Sie in 3 Semestern den P� ichtschulabschluss 

       nach und erhöhen Sie Ihre Chancen am Arbeitsmarkt

          0676 84 58 70 302

       In zwei Jahren � exibel und selbstbestimmt mit der 

       Berufsreifeprüfung zu einer vollwertigen Matura

                       050 477 7012          

       Holen Sie in 3 Semestern den P� ichtschulabschluss 
         PFLICHTSCHULABSCHLUSS

       In zwei Jahren � exibel und selbstbestimmt mit der 
         BERUFSREIFEPRÜFUNG

  www.vhsktn.at

n  Geopark Sommer Camps 2021
Liebe Kinder! 
wenn ihr gerne draußen mit Freunden in der Natur unterwegs 
seid, solltet ihr euch überlegen, ob eines unserer Camps im Som-
mer vielleicht eine gute Gelegenheit wäre, neue Freunde zu fin-
den, im Wald herum zu sausen, mit Naturmaterialien zu basteln, 
spannende Experimente auszuprobieren, oder vielleicht die ein 
oder andere lustige Geschichte über die Urzeit zu hören. 

Liebe Eltern! 
Beim GEOPARK ACTION CAMP (CAMP 1) sind verschie-
denste Aktivitäten im Geopark geplant, eine Flusswanderung 
durch die Trögerner Klamm, Klettern am Kletterfelsen in Eisen-
kappel und Bogenschießen am Hemmaberg. Hierzu organisieren 
wir einen Shuttlebus zu den jeweiligen Ausgangspunkten und 
sind jeweils den gesamten Tag unterwegs. Die Kinder und Ju-
gendlichen sollten eine gute Kondition und vor allem Freude an 
der Bewegung in der Natur mitbringen. (Alter 11-14 Jahre) 

Die URZEITFORSCHERCAMPS (Camp 2, 3, 4, 5) in St. Phi-
lippen und Lavamünd haben die Zeit der Dinosaurier und den 
Vulkanismus zum Schwerpunkt. Zu diesem Thema werden wir 
verschiedenste Spiele, spannende Experimente und kreative 
Bastelarbeiten mit den Kindern durchführen. Wir werden im 
Wald und auf der Wiese unterwegs sein wo die Kinder viele 
Möglichkeiten der freien Entfaltung ihrer eigenen Ideen in der 
Natur haben. Die heißen Nachmittage verbringen wir am See. 
(Alter 6-10 Jahre) 

Beim WILDNISCAMP (CAMP 6) haben die Kinder die Mög-
lichkeit die Natur neu zu erleben und in Gemeinschaft ihre 

Grenzen zu überwinden. Den krönenden Abschluss bildet 
der Bau einer Unterkunft und die Übernachtung direkt in der 
Wildnis. Das Camp wird gemeinsam mit Thomas Silmbro-
th, Erlebnispädagogen und Trainer für Kommunikation und 
Teamentwicklung sowie Ulrike Wagner, Meditations- und 
Achtsamkeitslehrerin, Sozialwissenschaftlerin und Bildhaue-
rin durchgeführt. (Alter 11 – 14 Jahre) 

Ziel der Geopark Sommer Camps 
Unser Grundgedanke: Ein freundliches und rücksichtsvolles 
Miteinander während der Camps sowie das von – einander – 
lernen der Kinder untereinander, vor allem bei handwerklichen 
Tätigkeiten liegt uns sehr am Herzen. Die Kinder und Jugend-
lichen dürfen mit uns neue Dinge für sich selbst entdecken, wir 
begleiten sie dabei, unterstützen sie und regen sie an selbst Ideen 
umzusetzen. Wir Betreuer*innen freuen uns schon sehr auf viele 
besondere Erlebnisse mit den Kindern und Jugendlichen! 
Antonia und das Geopark Team 

Detaillierte Informationen und Anmeldeformulare unter: 
antonia.weissenbacher@geopark-karawanken.at

Ihre Anzeigen-HOTLINE: 
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